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JP : KOMUNÁLNÍ, SENÁTNÍ, VOLBY V ČR 2022: 

TYTO VOLBY, JAKO UŽ V ČR PO DEKÁDY OBVYKLE, 

JSOU OPĚT O TOM, VOLIT LIDU MEZI NEJMENŠÍM 

ZLEM ZE ZLA SFÉR FAŠISTIC_CZECH POLITIKY

VŮČI LIDU. NEVIDÍM V ČR ŽÁDNOU 

POLITICKOU STRANU ČI HNUTÍ, 

POLITICKOU SÍLU UCELENĚ "DOBRA", 

"DŮVĚRYHODNĚ", "SMYSLUPLNĚ" , "PRO_LID"..

"PRO LIDI" .. "PRO_ŽIVOT" .. 

"PRO LIDSKOU DŮSTOJNOST"!!! 

TO ALE JÁ NECHCI..VOLIT NEJMENŠÍ ZLO.. 

POKUD MÁM VOLIT, 

BUDE TO S VÍROU MOU V TO, 

ŽE VOLÍM LIDU "DOBRO" .

Z TOHOTO DŮVODU JSEM SE ROZHODL VYUŽÍT, 

DO ODVOLÁNÍ ( CO SE VOLEB TÝKÁ

POLITICKÝCH_STRAN_A_HNUTÍ,

DO PARLAMENTU ČR, DO SENÁTU ČR ), 

SVÉ PRÁVO "NEVOLIT".

TÉMA: CZECH.._MEDIA_SATANISTIC PUTINO_MENTAL_POLITIKON: 
SPECIÁLNÍ, SAMOSTATNÉ, ŽHAVÉ, TÉMA, KTERÉ POTŘEBUJE SAMOSTATNÝ PROSTOR,

PROTO JSEM TOMUTO TÉMATU VYČLENIL  i_>>SAMOSTATNOU_STRÁNKU_ZDEJŠÍ<<

~~

https://www.jpdennik.live/inpage/jp-dennik-2/
https://poezie.proweb.cz/
https://www.green4.live/


~~

´GREEN_FOR_LIVE´

´GREEN FOR LIVE / ZELENÁ PRO

ŽIVOT.. ..ZELENÁ_POLITIKA PRO ŽIVOT´ :

( GAUNEŘI SVĚTA PROMINOU..)

UPOZORNĚNÍ K TEXTU: NĚKTEŘÍ DŘÍVĚJŠÍ, BEZPLATNÍ, INTERNETOVÍ PROVIDEŘI

MI RŮZNĚ MAŽOU MOJE TEXTY, V ČASE, TAK SE MŮŽE STÁT, ŽE NĚKTERÉ WWW

LINKY V MÝCH TEXTECH NEMUSEJÍ JIŽ FUNGOVAT.

~~

ZELENÝ BLOK "
7 srp, 2021

ZELENÝ BLOK ( notes, blog )

a kdo ví ? Třeba vznikne tu a tam.. politické hnutí, či politická strana,

třeba i s mezinároní působností, s názvem zdejším stejnojmenným: „ZELENÝ BLOK“,

nebo

se prostě političky, politici, světa, napříč politickým spektrem svých zemí i šířeji, budou

inspirovat v Mém PÍSMU i vezdejším.

( Na Moje texty lze nahlížet, mimo jiné, i coby na "Krizový klimatický plán".

Aktuální, navazující, pokračování, se zdůrazněním tohoto tématu, píši sem, najdete Moje

texty na uvedenou tématiku tedy pohromadě, souhrnně, i s případnými www

Linky..odkazy.."

ZDE " ( existují také, jak jsem si nejednou všiml, různí i rádoby napřílad vysmívači Mne,

Mých

textů,.. No na uvedených v nich pravdách, v textech Mých, to nic nemění. )

O čem se zde dozvíte ?

Zdejší texty jsou ode Mne Darem Lidstvu, také samozřejmě tudíž i politickým stranám,



které

z těchto Mých textů mohou v čase čerpat inspiraci pro obhospodařování své země, či i

širšího

společenství, jako například je Evropská unie, USA, a podobně..

Zde naleznete informace, aplikovatelné, universálně pro všechny. Neboť vycházejí a jsou v

harmonii se ZÁKONY KOSMU.

Tak tedy.. ZAČÍNÁME.. ?

Ale nikoli, nezačínáme. Začali jsme už tenkrát, když jsem začal psát blog:

https://GoldenFriendOne.blogspot.com pamatujete ?

No, a ZDE JE toho všeho POKRAČOVÁNÍ:

7. srpna 2021:

ZELENÁ POLITIKA

Co je TÓ, TA Zelená politika ?

No, přece, aby byli Lidé na Zemi ZDRAVÍ, co nejvíce, a co nejdéle, je nutno k tomu na

Zemi

planetě vytvářet a opečovávat PODMÍNKY ! Do toho spadá samozřejmě také co

nejekologičtější přístup LIDSTVA, tedy i jejich..LIDÍ, VLÁD, K MATCE ZEMI.

Jiank..se Lidé by mohli připravit na to, že tu a tam, jak se říká, na Zemi by ,,chcípnul

pes.“

Je zapotřebí co nejekologičtější přístup k politice, a ke všemu. S moderními poznatky,

mezi

něž patří například i Můj RECEPTÁŘ: https://ForHealthOne.blogspot.com , díka

kterému si

lze v těle vybudovat dobrou imunitu proti respiračním nemocem, tedy i proti Covid 19.

Byť

netvrdím, že jde o vybudování si imunity, která je vždy 100%..tak to samozřejmě být

nemůže, a není, jelikož na člověka dopadá denně mnoho faktorů, které mu v danou chvíli,

v daný den,

například i imunitu může někdy snížit..

Doba skalní, tedy neandrtálská, Ledová, je prozatím pryč, Lidé mají Lepší, mnohem Lepší

možnosti se vzájemně opečovávat, být opečováváni, ze strany vlád, i sami sebe

https://GoldenFriendOne.blogspot.com/


navzájem..Tedy

mají Lepší možnosti být v pohodě. Není nutno to kazit, ničit, například návyky, které kazí

ZDRAVÍ, mnohdy i nevratně, které kazí morálku..typu alkohol, zakázané drogy, cigarety..

,,Vydělávat“ na výrobě a prodeji takovýchto

[ a obdobně ničících zdraví Lidí, kupujících, spotřebitelů(ek) ]

výrobků

JE ZVRHLE, ZLE, NEMRAVNÉ. Jde o typ sobectví, který se dá ve svých důsledcích,

nazvat

fašismem, terorismem, jelikož jde o útoky na ZDRAVÍ LIDÍ, a to, v dnešní době, i v

masovém

měřítku. Ono to celé má ještě další ROZMĚR, NEBLAHÝ PRO LIDSTVO.

(1.)_Zatímco někteří Lidé se ve svém životě obejdou, v rámci i svého přirozeného spojení s

dobrotou, s LÁSKOU STVOŘITELE, tedy Stvořitele toho Veškerensva, tedy i ŽIVOTA,

tedy

kteří jsou ve spojení tak, v propojení se ŽIVOTEM, SE ZDRAVÍM, s Láskou k ŽIVOTU,

KE

ZDRAVÍ, K LIDSKÉ DŮSTOJNOSTI,..kteří se tak obejdou bez níže uvedené

NADVÝROBY,

NADSPOTŘEBY, (2.)_Jiní Lidé vymýšlejí, a jednají, jak druhé si různě zotročovat,

podmaňovat, jak i Eldorádně si mastit zlatokopecky kapsy, i při zotročování

dalších..tentokrát levné námezdní síly..jak na těch VŠECH si takto mastit kapsy s

obíráním je

o ZDRAVÍ, i tak předčasně o ŽIVOT, nejednou i o LIDSKOU DŮSTOJNOST. Dělají to

tak,

například, že si ustanovili pod pojmy ,,výrobně obchodních korporací" aktivity, výrobu,

prodej, například výrobků, které nazývají potraviny, nápoje, do kterých vkládají

například

třtinový cukr, průmyslově získávanou separovanou fruktozu, no a také prostřednitvím

nápojů

alkoholických..Toto vše jsou takové poživatiny, na kterých, na uvedených zde do nich i

vkládaných těchto látek, vzniká u Lidí, (pokud je kupují a konzumují..a oni je kupují a

konzumují), ZÁVISLOST obdobná závislostem na DROGÁCH. Přičemž jsou to výrobky



ZDRAVÍ ZNAČNĚ ŠKODLIVÉ. Kvůli takovýmto výrobkům je například v ČR cca 2

miliony

Lidí s vážným onemocněním diabetes, tyto výrobky narušují významně hladinu pH v těle,

na

základě čehož vzniká celá řada vážných nemocí, jako například již zmíněná cukrovka,

dále

onkologická onemocnění, artroza..artritida, kardiovasklární onemocnění, onemocnění

tedy

žil, srdce, infarkty, mrtvice, zvýšené hladiny cholesterolu, trombozy.., zánětlivá

onemocnění

vnitřních orgánů, exémy, náchylnost na virová onemocnění z důvodů snížení imunity.. .

toto

vše vzniká, pokud Lidé nerespektují při svém stravování, při konzumaci nápojů, to, co píši

v

RECEPTÁŘI. Výroba a prodej tedy takových výrobků JE ZHOUBOU LIDSTVA.

byťněkteří

jedinci, ve stylu nDranghets si mastí kapsy různě, třeba i laptopově přes internet na tom

všem, říkajíc si ,,akcionáři". Tito ,,akcionáři" také však nejednou si násleně mastí i kapsy

na

farmaceutickém průmyslu, který pak uvedení nemocní Lidé, po milionech jich..po

miliardách

jich..na Zemi planetě nutně potřebují na zmírňování svých zdravotních obtíží..tedy.dokud

to

jde.

Takto tedy uvedení akcionáři, ale i menší subjekty, zásobují svět, Lidstvo, LIDSTVU pro

zdraví škodlivými výrobky, a vydávají je za poživatiny. Pohledem přírodního

medicinmana i pravdy Boží tak tito Lidé uvádějí druhé v omyl, byť si to ani z důvodů své

nevzdělanosti v

tomto směru, nemusejí uvědomovat. A to například i proto, že jsou tak zvaní ,,odborníci",

kteří hlásají, že například cukr..sacharidy, jsou pro tělo potřebné. Ovšem, tito

,,odborníci",

toto hlásající, už Lidem zamlčují to, že není cukr jako cukr, a není sacharid, jako sacharid.



Prostě se to správně, v pravdě, míchat NESMÍ. A kdo to míchá vše dohromady, tak to je

buďto v této oblasti negramota, a nebo pokud to zná, tak je to buťto šílenec, psychopat,

nebo

fašista. A tohle celé, o čem zde píši co se tématu výrobků, nazývaných ,,potraviny a

nápoje..také však cigarety".. tedy je: ,,NADVÝROBA", která by vůbec na Zemi neměla

existovat. Měla by existovat jen výroba a distribuce produktů ZDRAVÍ PROSPĚŠNÝCH.

No,

a tahle NADVÝROBA k sobě pojí mnohé další aktivity LIDÍ, jako například pojmy :

Logistika..Doprava pozemská, Lodní, Letecká, k tomu se pojí i spotřeba energií, které se

musejí vyrobit, výrobních i dopravních prosředků, které se musejí vyrobit, těžba

nerostných a

jiných surovin za tím účelem, chemický průmysl..stále píši o NADSPOTŘEBĚ. A to jsem

se

dotkl jen jednoho segmentu v životě Lidí..tedy segmentu toho, co Lidé dělají v oblasti

tématu: ,,konzumace" do těla, prostřednictvím těla. Kvůli tomuto všemu se upozaďuje

starostlivost o péči o EKOLOGICKÝ PŘÍSTUP KE KRAJINĚ, k polím, k loukám..tedy k

zemědělství..dochází tak i k degradaci rostlin, plodin, na úroveň ,,paliva do motorů", na

místo

toho, aby se zemědělská půda užívala za účelem pěstování pro ZDRAVÍ LIDU

prospěšných

plodin, pro jejich sklizeň, distribuci.. Dochází tak i k bezohlednému nejednou, sobecky

vůči

zemědělské půdě, vůči tak i ŽIVOTU, jejímu vyčerpávání, rujnování.. s bezstarostností i

korporátní o tom, jak je narušena biodiverzita krajiny, jak toto vše má za následek i

narušení

udržitelnosti vody v krajině..se sobectvím i nejednou k živým bytostem na polích, které

přicházejí pod vlivem tohtoto sobectví nejednou tragicky i o život..například.. Ze živých

bytostí zvířat, mnohdy Lidé udělali pojem. ,,ŽIVOČIŠNÁ VÝROBA", která však jde

jednak

proti principům uvedeného zde RECEPTÁŘE, spolu s tím i, že do vzduchu tak

prostřednictvím této ,,výroby", která je v pravdě JATKAMI, uniká mnoho například pro

KLIMA škodlivého plynu metanu..



Můj názor na toto téma je takový, že pokud by Lidstvo žilo Mým receptářem, mohlo by na

Zemi být jídla dostatek pro všechny. S tím je však také spojeno, že by se uvedené plodiny v

receptáři naučili pěstovat, a konzumovat, Lidé na celé planetě. Změnila by se logistika,

byla

by však omezena nikoli nadspotřebově, nýbrž NO TO? CO JE DŮLEŽITÉ A SPRÁVNÉ

PRO

ŽIVOT? PRO ZDRAVÍ. V uvedeném receptáři sice lze nalézt recepty i z některými druhy

masa, jako například tuňák, kuře..ale to není pro život člověka, tedy maso, nutné. Recepty

s

vybranými druhy masa tedy mohou být mnohým Lidem jakýmsi mostem na cestě k

veganství.

Například Já, abych se najedl, nemusí umírat, zemřít, žádná živočišná bytost na planetě

Zemi. Na uvedený RECEPTÁŘ lze tedy nahlížet i jako na značně významnou část

KLIMATICKÉHO KRIZOVÉHO PLÁNU pro LIDSTVO, pro i Matku Zemi, pro ŽIVOT

NA

ZEMI. (Uvedený receptář nedoporučuji nikomu, aby se pokoušel přechytračit..jelikož

přechytračit nejde, a ČAS NAZBYT, PRO ZÁCHRANU LIDSKÉ CIVILIZACE NENÍ.)

Uvedený receptář může významně přispět svou podstatou ku snížení naspotřeby, ku

snížení

tak i oteplování KLIMATU ZEMĚ, s okamžitým účinkem při jeho plošném na Zemi

planetě

zavedení.

https://ekolist.cz/cz/publicistika/nazory-a-komentare/antonion-guterres-pokud-spojime-

sily-

ted-muzeme-odvratit-klimatickou-katastrofu ( obávám se, že.., a DOPORUČUJI ve zde

uvedeném článku tohoto www Linku, je Letopočet 2040 nutno, co to jen jde, !

VÝZNAMNĚ

ZKRÁTIT ! ).

https://ct24.ceskatelevize.cz/svet/2324407-kravy-meni-klima-vice-nez-auta-vedci-se-snazi-

vyslechtit-setrnejsi-plemeno

~~

Bílý třtinový cukr, například, ze zmíněných tak zvaně poTravinářských komodit..,

https://ct24.ceskatelevize.cz/svet/2324407-kravy-meni-klima-vice-nez-auta-vedci-se-snazi-%20vyslechtit-setrnejsi-plemeno
https://ct24.ceskatelevize.cz/svet/2324407-kravy-meni-klima-vice-nez-auta-vedci-se-snazi-%20vyslechtit-setrnejsi-plemeno
https://ekolist.cz/cz/publicistika/nazory-a-komentare/antonion-guterres-pokud-spojime-sily-%20ted-muzeme-odvratit-klimatickou-katastrofu
https://ekolist.cz/cz/publicistika/nazory-a-komentare/antonion-guterres-pokud-spojime-sily-%20ted-muzeme-odvratit-klimatickou-katastrofu
https://ekolist.cz/cz/publicistika/nazory-a-komentare/antonion-guterres-pokud-spojime-sily-%20ted-muzeme-odvratit-klimatickou-katastrofu


konzumovaný člověkem..Lidmi..je z hlediska energií "Pěti elementů" pro tělo, pro mysl,

energií OHNĚ. No, a třtinový cukr, bílý, je přidáván do možná většiny poTravinářstkých

výrobků, leckdy i do těch, které jsou soleny, aby si Lidé ve stylu obdoby drog na ten, který

výrobek, zvykli, a kupovali jej. Energie OHNĚ tato, požívaná do těla, v množství tak i

značném, má vliv i na myšlení Lidí, Dětí, na jejich chování..vedle toho bývají různě

NEMOCNÍ.

Ve svých textech se nejednou zmiňuji o Lidmi provozovaném FAŠISMU na planetě Zemi

jiným Lidem. Projevy FAŠISMU bývají různé. Takové chování vychází z myšlenkové

energie

nenávisti k druhým, byť i třeba v určitých chvílích..tedy nikoli setrvale, a nebo i setrvale..

Jde

také o energii OHNĚ..tentokrát s destruktivním nábojem.

Tyto energie se sčítají. Na kvantové úrovni vzniká tak dlouhodobě OHEŇ v rozměru, v

jakém

jej Lidstvo by raději nepoznalo, až jednou nastane okamžik zhmotnění OHNĚ tohoť.

Upozorňuji na danou problematiku už řadu Let, a Lidstvo jaksi Má slova doposud

nechtělo

brát na zřetel.

Uvedená energie OHNĚ samozřejmě přispívá i k oteplování klimatu, i ta neuvolněná

doposud, vnitřní, v myslích Lidí, neboť..JAK UVNITŘ, TAK NAVENEK. A tak se Lidé

podle

toho, co mají uvnitř, i kolik OHNĚ, i chovají. Tomu odpovídá současné dění na planetě

Zemi.

https://glight.mozello.cz/situace-soucasna-v-cr--o-fasismu-/

Sledujte také: https://glight.mozello.cz/k-udalostemblog/

Je také zapotřebí navrátit přírodu do takového stavu, který umožňuje v rámci jejich

citlivosti,

ŽIVOT VČELKÁM, MOTÝLKŮM,..opylovačům..

Albert Einstein se prý vyjádřil ve smyslu, že až by vyhynulo včelstvo na Zemi ( to

přirozené..živé..) zbývalo by LIDSTVU cca 4 roky života na Zemi. K tomu dodávám:

Nemohou si Lidé myslet, že toto mohou vyrovnat například umělým chovem včel,

čmeláků, a



podobně, jelikož spolu s uvedeným úhynem včelsta, jak už je i patrné, je spojeno mnohé

příkoří stran klimatických změn, katastrofy, typu hurikány, zemětřesení, ohně, záplavy..

Jediný tedy správný postup, jak zachovat přirozeně, byť i vhodné, jak shledávám, JE,..

(také

to podpořit umělým chovem)..CELOSTNÍ PŘÍSTUP k EKOLOGII..K PŘÍRODĚ, KE

ZDRAVÍ LIDÍ NA ZEMI, K ŽIVOTU DŮSTOJN0MU VŠEM. Přičemž, uvedené rčení

Alberta Einsteina o Letech zbývajících života na Zemi, se, myslím, nemusejí začít počítat

až s

úplným úhynem včel, to už by skutečně bylo příliš pozdě. Podle Mého názoru postačuje

takovému stavu, k takové situaci, většinový úhyn včelstva, tedy nikoli nutně celkový. A ten

proces již, jak lze pochopit ze zpravodajství o tématu, již ZAPOČAL.

..

~~

´JP´ ( MOJE ) ZÁPISKY K TÉMATU ´GREEN4.LIVE´ Z ROKU cca 2019:

ZELENÝ..,,Plán A Stvořitele" :

Autor: Jiří Pelíšek * email: jpelischek@outlook.com

www.GoldenFriendOne.blogspot.com 

Žádejte od své vlády, od politiků Vaší země. A STOP 

legislativně exekučnímu, novodobému, ekonomicky 

sociálnímu FAŠISMU v České republice!! 

***~www.CareInfo2.blogspot.com.. Informace z oblasti PÉČE,.. i pro Tebe.. 

***~www.ForHealthOne.blogspot.com

Žádejte u svého kuchaře, ve své, i oblíbené, restauraci,

škole, gastrozařízení..v domovech pro seniory, v 

http://www.forhealthone.blogspot.com/
http://www.careinfo2.blogspot.com/
http://www.goldenfriendone.blogspot.com/


pečovatelských domovech, ve zdravotnických 

zařízeních.. Pro prevenci, ale i pro podporu léčby 

většiny onemocnění, i těch nejzávažnějších.. (detaily 

viz text v uvedeném odkaze) Průvodním jevem při 

správné, důsledné, aplikaci uvedeného receptáře, 

bývá, mimo jiné, obvykle uzdravení se od fenoménu, 

zvaném: ,,Obezita". 

Hyppokratovo rčení : ,,Nechť jídlo je Tvým lékem."

Edisonovo prý rčení : ,,Lékař budoucnosti nebude 

předepisovat léky, nýbrž vhodnou stravu". 

Tedy.. vítejte v té.. budoucnosti :-). A.. Líp, tedy.. 

Lépe.., a to mi věřte, TO NEJDE ( vědecké výzkumy 

by se měly opírat, a vycházet, v souznění se zde 

uvedenými principy, tím mohou dosáhnout 

mnohonásobně větších pozitivních, výsledků ). 

1 c)  http://www.BrightCourseInfo.blogspot.com

http://www.brightcourseinfo.blogspot.com/


Rozcestník pro vládu, pro společnost.. ,,Plán, Cesta"

~~

1 d) www.jiridobrovsky.blogspot.com

Poezie, a jiné texty ode mne, psaná, psané, pod 

pseudonymem: ,,Dobrovský"

~~

~~~ ~~~ ~~~

~~~ ~~~ ~~~

Další tipy :

Klima : www.Greens.mozello.cz

Je, (shledávám) , naprosto nezbytné,

aby se Lidstvo vydalo cestou snížení 

spotřeby na minimum, na minimum

i nutnosti, při zachování 

potřebného, 

http://www.Greens.mozello.cz/
http://www.jiridobrovsky.blogspot.com/


v případě stravování též se 

zachováním potřebných živin pro 

optimálně udržitelné zdraví, dle 

receptáře: 

www.ForHealthOne.blogspot.com
Pokud tak Lidé neprodleně, neučiní, lze očekávat 

neblahé průvodní jevy, se změnami klimatu, rovněž 

však již probíhající změny narůstajíc progresivněji, 

než si vědci ,,malují" . Jen tak, jak zde uvádím, lze 

proces oteplování klimatu, v základu, zastavit..(spolu s

dalšími opatřeními, připravovanými již vedle toho..) 

byť i se setrvačností již započatých procesů 50 let, 

které započaly viditelně již někdy před cca 40ti Lety, tedy

v roce cca 1980..  Bez tohoto ,,základu" však nejspíš by

byla účinnost asi tak 15% na místo 100, či 90 %. Toť 

prognóza, předpoklad, můj.. jak vidím obraz vývoje 

budoucna. Nebezpečím pro klima, pro planetu, je 

http://www.forhealthone.blogspot.com/


ignorance problému, případná gnorance mých textů, 

bez_Lidskoprávno, které je živnou i půdou této 

ignorance, tedy režimy typu: Putinovský, Erdoganův, 

Čínský, KLDR..taktéž však režimu prohnilého 

novodobým nacismem v České republice.. viz moje 

texty na 

www.GoldenFriendOne.blogspot.com nebezpečím pro 

klima, tím i pro Lidstvo na planetě Zemi je rovněž i 

ignorance vůči ZELENÉ POLITICE ze strany vlád 

světa ( http://www.GreenSystemsInfo.blogspot.com

Lidstvo, planeta Země, je co se týká klimatu, v akutní 

krizi, na jejím počátku již však značného pokročení.. . 

Moje doporučení proto je:

Šiřte tento článek, jak jen a kde, můžete. 

~~

Je nutno počítat s možností i přesunu obyvatel lokálně,

měst, ale i větších území, kontinentů, na jiná území, i 

na jiné kontinenty, z důvodu neobyvatelnosti vlastního

území, například pod vlivem sucha bez vody, je nutno 

http://www.greensystemsinfo.blogspot.com/
http://www.goldenfriendone.blogspot.com/


mít, vlády států připravený pro takové případy 

krizové a záchranně humanitární, programy. 

Jak se i Lidově říkává: ,,Štěstí přeje připraveným". 

Může, lokálněji, přijít, například (nejen však) pod 

vlivem změn tvaru ledovců, tím změnou proudění 

golfského proudu (ať už změnou tou dočasnou, či 

trvalejší) tak zvaná, lokálnější i ,,doba ledová" 

například. Mohla by postihnout například Evropu, 

Německo a okolí.. ale i jiná území. Tuto možnost už 

prognostikovali vědci před čtvrt stoletím. Jen, není 

radno malovat si, že se to by mohlo stát až za 1000 let, 

jak dnes říkají vědci. Myslím, že bezpečnější pro 

prevenci je počítat s časovým horizontem od 50ti let 

( ale i mnohem méně Let preventivně bezpečnostně) od

teď, a dále. Mezi tím však, pokud by Lidstvo 

nezměnilo své chování směrem ku klimatu dostatečně, 

nežli by přišla například i ta doba ledová, by Lidé po 

světě mohli prožívat početné, i poměrně drastické 



průvodní jevy počasím, živelními událostmi. Není to 

tak, že je klidno, a najednou se objeví doba ledová.. 

Tak to opravdu není. 

JAK PÍŠI: ,,ŠTĚSTÍ PŘEJE PŘIPRAVENÝM".. 

nejen však na papíře kdesi v šuplíku, ale i 

,,ŽIVOTEM, REÁLNĚ". 

Z uvedeného je patrné, že Lidstvu nezbývá, nežli 

přehodnotit své priority.. kde ani HDP, ani stávající 

model ekonomiky jak ji známe, nejspíš budou nikoli 

na místě prvním, jak tomu bývá doposud, na úkor 

KVALITY PRO ŽIVOT CO NEJLEPŠÍ, či 

bezmyšlenkovitě. 

~~~ ~~~ ~~~

~~~ ~~~ ~~~

Důchodová reforma, 

stárnutí s vymíráním populace

v České republice.. : 



Pouhé fiskálně alibistické přepočítávání, i účetně, 

finančních toků, stačit NEmůže, jelikož jde o 

problematiku, spojenou již i s vymíráním národa, 

Českého.. (nejen Českého), z důvodu jednak 

rozprodání státního bytového fondu dostupného 

bydlení v počtu cca 600 tisíc bytů ( dle vyjádření i 

ministrině pro místní rozvoj mediálně v roce 2019), 

dále z důvodu ruinování Českého obyvatelstva 

exekuční sado maso mafií, tedy vládou České 

republiky slolu s politickou garniturou, provozujíc zde

legislativně novodobý tak exekučně lobbistický 

NACISMUS na národu Českém. Podrobnosti zmiňuji 

zde: www.GoldenFriendOne.blogspot.com

a také zde: www.Nazamysleni1.blogspot.com což bylo 

vše nastartováno počátkem vstupu Václava Klause do 

České politiky (dodnes se zúčastnění jeho političtí 

souputníci i jeho následovníci honosí tím, jak jsou 

,,pravicově" či i ,,středopravicově" smýšlející. Já mám

pro toto však pojmenování:

http://www.nazamysleni1.blogspot.com/
http://www.goldenfriendone.blogspot.com/


,,Despoticko sado maso novodobý nacismus, týrající, 

trýznící, národ Český, tím podpora režimů 

bez_Lidskoprávních světa, čekajíc i na možnost své 

invaze do Evropy, tedy i k nám, tedy jde o politiky 

VLASTI~VELEZRÁDCE". 

~

Výstavba bytů bez zainvestování částky níže, 

kapacitně, ani v čase, ani aktuálně, stačit, ani 

aktuálním potřebným Lidem v bytové nouzi v České 

republice stačit NEmůže. Kdo z politiků, tedy z vlády, 

poslanců, tvrdí, že to výstavbou zvládne, aniž by do ní 

zainvestoval částku cca 2,4 biliony korun Českých pro 

získání minimálně cca 120 tisíc státních, obecních, 

bytů, tedy bytů tak zvaného ,,dostupného bydlení", 

tedy s dostupným nájmem, ten lže sobě, národu, 

Evropě, světu. 

  Je tedy důležité zavést vládní program spolupráce s 

vlastníky bytů s jejich, pro ně lukrativním, daňovým 

zvýhodněním při účasti v tomto programu, kde stát, či



město, obec, města, obce, budou jejich nájemci, a 

budou tyto byty pronajímat do regulovaného, tedy 

dostupného, podnájmu. 

Výhodou pro majitele bytu v tomto programu je, že 

mu stát garantuje bezproblémovou úhradu nájmu, a 

daňové zvýhodnění. 

~

Z výše uvedených důvodů se v České republice za 

uplynulé čtvrtstoletí narodilo součtem meziročním o 

cca 1 milion dětí méně, nežli bylo obvyklé ve 

čtvrtstoletí předchozím. To se samozřejmě odráží 

naprosto všude. Řeči politiků o tom, jak podpoří 

porodnost pouze finančními ,,balíčky", jsou 

alibistickou lží. Je nezbytné uvolnit možnost zde žít, 

pracovat a žít, cca 700 tisícům žen ze zahraničí, které 

zde chtějí žít,  zrušit novodobý nacismus v České 

republice způsobem, jak o tom píši v textech zde 

uvedených blogů. Teprve s tím lze provádět, i úspěšné, 

pokusy o zvládnutí.. nejen.. té..,,důchodové reformy". 



Stav: ,,Vymírání národa" reformou nazvat NELZE. 

~~~ ~~~ ~~~

~~~ ~~~ ~~~

Dále:
Postupovat podle doporučení vědců, jak ostatně říká i 

studentské hnutí ,,PRO KLIMA". 

Dobré jsou:

Zeleně

Zelené fasády domů

Zelené střechy domů

Prolojovací program, komunitní, i střech.. 

Komunitní prostory pro setkávání.. ZDARMA

v objektech, dvorky s restaurací, 

s recepturou v menu i dle:

www.FofHealthOne.blogspot.com

http://www.fofhealthone.blogspot.com/


s prostory i pro Lidi, potřebujících různý stupeň 

péče.. 

Za celkem nešťastné považuji to, že toto částečně 

poskytují zpravidla trvaleji jen církve, jenže tím 

pádem jde o systém obvykle funkční co potřeb 

společnosti asi tak z cca 2%. Podle toho vypadá svět. 

~~~ ~~~ ~~~

~~~ ~~~ ~~~

ZDRAVÍ
Jak uvádím výše, Hippokratés, ku kterémuž, kteréhož,

přísahu skládají medici před jim školou udělením 

akademického titulu MUDr., měl na uzdravovací 

proces, zvaný ,,léčení", vlastní názor. 

Thomas Edison též, v podstatě shodný s Hippokratem.

Už Hippokratés věděl, že různost kyselosti v těle, 

trávících šťáv, jejich kyselost, má značný vliv na 

zdraví. 

Dnešní ,,medicína" však tomuto tématu věnuje 



pozornost, nedostatečnou, zpravidla při hospitalizaci, 

jinak provozuje spíše kooperaci s průmyslem, 

zvaným: ,,farmaceutický". 

Vzhledem k počtu nemocných Lidí, cukrovkou, 

obezitou, rakovinou, artritickými, endokrijními, 

cévními, kardiovaskulárními, nemocemi, se nedá 

mluvit o tom, že by tak zvaná ,,holistická medicína" 

plnila svůj, i preventivně informační, účel. 

~

Zdraví je stav duševní, tělesné, i socio ekonomické 

pohody, uvádí se. Řekněte.. Kdo z dnešních lékařů má 

takovouto odbornost, uzdravit člověka takto celostně? 

Zpravidla nikdo, žádný z vystudovaných MUDr., 

neaplikující celostní medicínu, tedy včetně té medicíny,

matky Země, naturopatické. 

Naturopatie se na vysoké škole lékařských fakult 

obvykle nevyučuje. No, a vystudovaný medik, složivšíc

přísahu Hyppokratovu, má uzdravovat nemocné 

Lidi?? Takový ,,Lékař", byť má legislativně 



ustanoveno, že smí předepisovat chemické preparáty 

farmaceutického průmyslu, je, podle mého názoru, 

svou nevzdělaností, nebezpečný společnosti, Lidem, 

obracející se k němu s neoprávněnou důvěrou. Neboť 

je prostě uzdravit, radou jim, není, nemůže, být, zcela,

schopen, schopna. 

~

Naturopatie:  jde o nauku přírodní léčby, která se 

skládá z mnoha směrů. Jedním z nich je i například, 

předávání energie Lásky do meridiánů.. jenže takovou

terapii může provozovat jen člověk, který se v tom 

celostně vyzná, s čistou svou, před Bohem, Duší. 

Takováto terapie umí pomoci i tam, kde jde o život, 

spolu s dalším.. . Pochopení naturopatie je tedy pro 

člověka, zajímající se o tento obor, během na i několik 

životů. Žel zde máme situaci, kde mnozí Lidé se chtějí 

věnovat profesionálně léčitelství, a myslí si, že si 

vystačí se znalostí jen jednoho, či několika, 

naturopatických směrů. Takoví léčitelé rovněž 



nemohou být schopni radou nemocného člověka, mu 

pomoci k jeho celostnímu se udravení. 

~

Takže, když poslanci se snaží zákonem o léčitelství toto

mít pod domnělou kontrolou, mám pro to pochopení. 

Problémem však je, že nevím na světě o nikom, tedy 

kromě mne, kdo by problematice léčitelství rozumněl 

do té míry, aby byl schopen posoudit, zda ten který 

léčitel a jak, pomáhá nemocným. 

Nově chystaný zákon o léčitelství, o léčitelích, v ČR, je 

tedy už ze své podstaty obestřen rouškou 

nevzdělanosti dostatečné v oboru, neznalosti, tím 

pádem samozřejmě i strachu všech. Výsledkem 

takového zákona bude ukončení profesionálních 

léčitelů, tedy pokud nechtějí být stále jednou nohou v 

kriminále.. či zlikvidováni pokutami. To však jde proti

principu života na Zemi, užívání léčivých přírodních, 

možností, Darů Matky Země, Kosmu, Stvořitele. Zdá 

se, tedy, že zde chtějí nad procesem léčitelství, si 



udržovat autokrativně moc Lidé, kteří v tomto oboru 

nejsou vůbec, či takřka vůbec, nebo jen z části jsou, 

vzdělaní. To však shledávám, takovýto stav věcí, velmi 

nešťastným pro Lidstvo, ale rovněž je zde i přímá 

souvislost s oteplováním klimatu. Neboť je nezbytné, 

aby se Lidstvo vydalo neprodleně cestou mnou 

charitativně vypracovaného naturopatického 

celostního 

směru: www.ForHealthOne.blogspot.com společně s 

aplikací pozitiv, uvedených v textech zdejších všech 

odkazů, a pododkazů. Pokud by se tak nestalo, lze 

předpokládat i zánik Lidské civilizace na planetě 

Zemi, řádově v jednotkách staletí.. 1,2,3..století.

Tedy..toť názor k tématu můj.

~~

http://www.forhealthone.blogspot.com/


~~
MOJE ZÁPISKY K TÉMATU ´GREEN_FOR_LIVE´ OD DATA 12.7.2022:

´GREEN FOR LIVE / ZELENÁ PRO ŽIVOT..

..ZELENÁ_POLITIKA PRO ŽIVOT´( DALŠÍ INFO_TIPY ..

"JAK_DÁL" .. například ):

>>ZODPOVĚDNÁ ENERGIE S LAUROU OTÝPKOVOU..(A SPOL..)<<

>>https://frankbold.org/o-nas/tym/laura-otypkova<<

..

~~

https://frankbold.org/o-nas/tym/laura-otypkova
https://frankbold.org/o-nas/tym/laura-otypkova
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